
Protokół Nr XIII/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 30 września 2011 roku 
 

Otwarcia obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie dokonał Przewodniczący 
Rady Adam Mysiara. 
Ad. 2 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Nikodema Jawora. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Radny J. Strzelec 
- zgłaszam wniosek aby w uchwałach o zamiarze przekazania szkół  do prowadzenia 
przez Fundację, zmienić zapis na zamiar likwidacji tych szkół. Traktujmy wszystkie 
szkoły jednakowo, likwidacja a przekazanie to dwie różne rzeczy. 
Pan Burmistrz 
- zgłosił pisemny wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących uchwał: 

1. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XII/88/2011 z dnia 26 sierpnia w sprawie  
ustalenia  wysokości cen, zasad zwolnień i upustów za korzystanie z obiektów i 
urządzeń  Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sędziszowie. 

2. Uchwała  zmieniająca  uchwałę Nr XII/81/2011 z dnia 26 sierpnia w sprawie 
udzielenia i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć dyrektorów i wicedyrektorów, określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, doradców 
zawodowych prowadzących zajęcia związane z wyborem kierunku kształcenia 
i zawodu oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 
nauczycieli realizujących obowiązki określone dla stanowisk o rożnym 
tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin a także określenie zasad 
rozliczenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, 
dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 
szkolnego, w szkołach prowadzonych przez gminę Sędziszów.  

Uchwały te dotyczą 2 poprawek w pierwszej wykreślamy paragraf gdzie było 
upoważnienie do ustalania cen przez Burmistrza a w drugiej w paragrafie 10 zwrot „w 
terminie” zastępuje się „po upływie”. 
- uchwały o przekazaniu szkół , dla samorządu jest to takie samo rozwiązanie czy to 
będzie likwidacja a czy przekazanie. Wcześniej była propozycja przekazania 4 szkół 
do prowadzenia przez Stowarzyszenie lub Fundację. Z racji trwających rozmów i 
negocjacji nie byliśmy w stanie spełnić w terminie wymaganej procedury. Szkoła 
Mstyczów miała najmniej bo 27 uczniów, na ten czas nie było innej możliwości 
rozwiązania. Tutaj jest trochę inna forma prawna przeprowadzenia, nam powinno 
chodzić o racjonalizację oświaty żeby nie przekraczać racji ekonomicznej. Będzie 
ciągłość prowadzenia szkół. Mstyczów od 1 września funkcjonuje bardzo dobrze z 
rozszerzonymi zajęciami i czasem pracy, dzieci nic nie straciły. Na ten czas jest to 
najbardziej społeczne rozwiązanie. Procedura przekazania jest bardzo długa dlatego 
rozpoczynamy już teraz żeby zdążyć do końca czerwca. Jako gmina podchodzimy do 
każdego tematu prospołecznie i do tego też. Wiele gmin likwidowało szkoły nie 



godziły się na prowadzenie przez Stowarzyszenia. My chcemy przekazać do 
prowadzenia Fundacji, będziemy przekazywać subwencję na dziecko i pomagać w 
kosztach utrzymania np. ogrzewanie szkoły. Jest to uczciwe społecznie i bardzo dobre 
rozwiązanie. 
Radny J. Strzelec 
- jeżeli mówicie o ekonomii to sami sobie zaprzeczacie, Fundacja nie chciała brać 
Klimontowa bo tam jest ogrzewanie olejowe. Przepisy ustawy określają jasno „brak 
jest konieczności podejmowania uchwał intencyjnych”. Jeśli Fundacja zrezygnuje z 
prowadzenia szkoły w Mstyczowie to szkoły nie ma a przy przekazaniu, jeśli 
zrezygnuję to gmina musi szkołę przejąć. My w oświacie nie robimy żadnych reform. 
Ośrodek Zdrowia w Mstyczowie też został sprzedany a inne się utrzymuje. 
Pan Burmistrz 
- w Mstyczowie było 27 dzieci to połowa tego co w Tarnawie i Krzcięcicach, chodzi 
nam o rozwiązania uczciwe, sprawiedliwe i prospołeczne. Stanowisko naszego 
Kuratorium jest aby to robić etapowo, najpierw uchwała o zamiarze a następnie o 
przekazaniu. Uchwałę o zamiarze przekazania szkół przekazujemy do zaopiniowania 
przez Kuratorium, informujemy Zw. Zawodowe i Rady Pedagogiczne. 
Radny J. Strzelec 
- proszę wyjaśnić czym się różni likwidacja od przekazania. 
Pan Burmistrz 
- już rok temu mówiłem czym się różni, wtedy nie było czasu na zastosowanie innej 
procedury. Zmiana ustawy o finansach publicznych zobowiązuje nas do równoważenia 
wydatków i dochodów budżetu. My coraz więcej pieniędzy dokładamy do zadań 
subwencjonowanych,  teraz będziemy przekazywać subwencję. To że prowadzimy 
przedszkola to też dzięki temu że Rada wyraziła zgody na ich utrzymanie. 
Radny J. Strzelec 
- odpowiedź powinna być taka, jeśli Fundacja wycofa się z Mstyczowa to szkoły nie 
ma a jeśli zrezygnują z prowadzenia Krzcięcic, Klimontowa i Tarnawy to gmina 
przejmuje ponownie. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek radnego o zmianie zapisu w uchwałach zamiast 
zamiar przekazanie szkół zamiar likwidacji. 
Głosowanie 
3 głosy – za 
7 głosów – przeciw 
5 głosów – wstrzymujących się 
Ad. 3 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wprowadzenie uchwał zgłoszonych przez Burmistrza. 
Głosowanie 
15 głosów - za 
proponowany porządek obrad z wprowadzonymi zmianami: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 



5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie 
międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych . 
7. Uchwały o zamiarze przekazania szkół do prowadzenia przez Fundację  na 

rzecz wspierania rodziny oraz dzieci i młodzieży „Fundacja z Uśmiechem”: 
– SP Krzcięcice 
– Szkoła Filialna Klimontów. 
– SP Tarnawa, 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr IX/59/2011 z dnia 31 maja 2011 roku 
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół 
podstawowych, przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania 
przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Sędziszów przez osoby 
fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego oraz 
trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

9. Uchwała w sprawie zmian w Wieloletnim Planie Finansowym. 
10. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
11. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XII/88/2011 z dnia 26 sierpnia w sprawie  

ustalenia  wysokości cen, zasad zwolnień i upustów za korzystanie z obiektów 
i urządzeń  Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sędziszowie. 

12. Uchwała  zmieniająca  uchwałę Nr XII/81/2011 z dnia 26 sierpnia w sprawie 
udzielenia i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć dyrektorów i wicedyrektorów, określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, doradców 
zawodowych prowadzących zajęcia związane z wyborem kierunku kształcenia 
i zawodu oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 
nauczycieli realizujących obowiązki określone dla stanowisk o rożnym 
tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin a także określenie zasad 
rozliczenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, 
dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 
szkolnego, w szkołach prowadzonych przez gminę Sędziszów.  

13. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu i 
kierowników jednostek organizacyjnych zobowiązanych do ich złożenia za rok 
2010. 

14. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w 
Sędziszowie za 2010 rok. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wolne wnioski i dyskusja. 
17. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
14 głosów – za 



1 głos – wstrzymujący się 
Ad. 5 
Burmistrz przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym. 
Na uliczkach przy Przemysłowej zamieniliśmy warstwę stabilizacyjną na nakładkę po 
spotkaniu wykonawcy, inspektora nadzoru i Naczelnika BRI. 
Radna B. Wójcik 
- małe sprostowanie, w dniu kiedy zapadła decyzja o zamianie Pana Naczelnika w 
pracy nie było. 
Pan J. Kot 
- na tym spotkaniu mnie nie było ale dotarła do mnie notatka sporządzona na miejscu 
o zamianie robót. 
Radny J. Strzelec 
- czy z powodziówek będzie robiona droga w stronę Karczowic? 
Pani Sekretarz 
- będzie robiona droga bez mostu. 
Radny J. Strzelec 
- posesja p. Nowaka przy powiatowej, nadal niedrożny rów. 
Radny Z. Konieczny 
- były wykonywane rowy w Klimontowie  z części z nich ludzie są zadowoleni ale z 
części przy drodze do Laskowej nie, prace wykonano nierzetelnie. 
Należy zwrócić uwagę na nadzór przy odbiorze prac. 
Ad. 6 
Radny W. Tabor 
- poprosił o dalsze prace przy drodze k/ Majchrowicza przy zjeździe z powiatowej, 
- zapytał czy będzie kontynuacja prac w gościńcu? 
Radny D. Juszczyk 
- proszę o ponowne wystąpienie do ZDP o usunięcie pni przy posesji p. Prusa. 
Radny J. Strzelec 
- wczoraj zakończono odcinek 150m drogi k/ Kurdek, powstał dół i nie dojedzie do 
posesji, potrzebna 1 wywrotka kamienia, 
- załamany most na wysokości posesji Kralewskiego, zgłosić do Powiatu naprawę, 
- zamknięto targowiska rolne w Miechowie i Wolbromiu, gdzie rolnicy mają sprzedać 
płody rolne? 
Radny Z. Konieczny 
- mieszkańcy Podsadka Podlesia proszą o ustawienie kontenera na odpady przy posesji 
Ostrowskiego, oni będą sobie płacić za odbiór. 
Radny D. Juszczyk 
- ponawiam prośbę o rozwiązanie sprawy skrzyżowania na Przemysłowej. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- oświetlenie ul. Sportowej od przejazdu do kościoła, wieża nie świeci, 
- oznaczyć przejście dla pieszych na ul. Polnej. 
Radny W. Tabor 
- droga do Klimontowa, jeżdżą bardzo ciężkie samochody, proponuję ustawić znak 
ograniczenia do 10t. 
Radny N. Jawor 
- mieszkańcy Zielonek proszą o zebranie poboczy przy drodze powiatowej, 



Przed przyjazdem Marszałka od Mierzawy do Sędziszowa pobocza były wykoszone 
na całej długości, 
- mieszkańcy Zielonek proszą o uruchomienie kursu Busa w sobotę, 
- podciąć gałęzie przy wyjeździe z Borszowic na drogę powiatową, brak widoczności, 
- mammobus był u nas 3 dni w większości popsuty. 
Radny S. Łazarski 
- poprosił o zgłaszanie usterek na oświetleniu do p. Chyla a nie do Burmistrza, usterki 
są usuwane na zgłoszenie, 
- brak oświetlenia na wieży przy Sportowej do dzisiaj nikt nie zgłosił. 
Radny J. Sroka 
- droga powiatowa w Tarnawie od p. Zbierańskiego w kierunku Sędziszowa, w złym 
stanie zostawione pobocza po robotach kanalizacyjnych oraz nie wyczyszczone rowy. 
Ad. 7 
Pani A. Skiba 
- ustawa o systemie oświaty daje prawną możliwość przekazania szkół do 
prowadzenia przez osobę fizyczną lub prawną w placówek liczących nie więcej niż 70 
uczniów, w naszych szkołach będą to liczby w granicach: 
Krzcięcice – 50 
Tarnawa – 60  
Klimontów – 30 
Pismem z 15 lutego samorząd zwrócił się do Rad pedagogicznych tych szkół z prośbą 
o utworzenie Stowarzyszenie lub Fundacji i poprowadzenia szkół. Od wszystkich 
otrzymaliśmy odpowiedź negatywną., dlatego zwróciliśmy się do Fundacji, która 
prowadzi szkołę w Mstyczowie o przejęcie tych 3 szkół. W pierwszym piśmie wyrazili 
zgodę na przejęcie Krzcięcic i Tarnawy na Klimontów nie wyrazili zgody. W 
następnym piśmie zgodzili się również na prowadzenie Klimontowa. 

1. Odczytała uchwałę o zamiarze przekazania w drodze umowy  Fundacji  na Rzecz 
Wspierania Rodziny oraz Dzieci i Młodzieży „Fundacja z Uśmiechem” w Kielcach 
prowadzenie Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Krzcięcicach. 

Radny D. Juszczyk 
- zapytał czy środowiska wypracowały inne propozycje? 
Pan Burmistrz 
- nie ma decyzji o utworzeniu Stowarzyszenia lub Fundacji, na dziś jest taka 
propozycja aby szkoły przejęła „Fundacja z Uśmiechem”. Oni prowadzą szkoły, 
zajmują się również chorymi dziećmi. Wydaje się że będzie to dobre rozwiązanie, 
szkoły będą funkcjonować w swoich środowiskach. Uwarunkowania ekonomiczne są 
takie że przy kilku osobach w klasie nie jesteśmy w stanie utrzymywać a dajemy taką 
możliwość prowadzenia szkół, że uczniowie nic nie stracą. Jest stanowisko Rady że 
będziemy partycypować w kosztach ogrzewania i zachowamy stanowiska pracy dla 
nauczycieli. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
10 głosów – za 
3 głosy – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się              uchwała Nr XIII/89/2011 
Pani A. Skiba 



2. Odczytała uchwałę o zamiarze przekazania w drodze umowy  Fundacji  na 
Rzecz Wspierania Rodziny oraz Dzieci i Młodzieży „Fundacja z Uśmiechem” 
w Kielcach prowadzenie Szkoły Filialnej w Klimontowie. 

Radny Z. Konieczny 
- poprosił o pozostawienie Szkoły Filialnej na dotychczasowych warunkach i 
prowadzenie przez samorząd, tam są klasy I – III i stąd mniej uczniów. Wcześniej tam 
już była reorganizacja w wyniku której kl IV – VI przeniesiono do Sędziszowa. 
Głosowanie uchwały 
9 głosów – za 
2 głosy – przeciw 
głosy – wstrzymujące się               uchwała Nr XIII/90/2011 

3. Odczytała uchwałę o zamiarze przekazania w drodze umowy  Fundacji  na 
Rzecz Wspierania Rodziny oraz Dzieci i Młodzieży „Fundacja z Uśmiechem” 
w Kielcach prowadzenie Szkoły Podstawowej im. Bohaterów Armii Krajowej 
w Tarnawie. 

Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się            uchwała Nr XIII/91/2011 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę zmieniająca uchwałę własną Nr IX/59/2011 z dnia 31 maja 2011 
roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół 
podstawowych, przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania 
przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Sędziszów przez osoby fizyczne lub 
osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się             uchwała Nr XIII/92/2011 
Radny J. Strzelec 
- zapytał kto będzie kontrolował wykorzystanie dotacji? 
Pani Skarbnik 
- kontrolę będzie prowadził Wydział Finansowy. 
Ad. 9 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w Wieloletnim Planie Finansowym. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się        uchwała Nr XIII/93/2011 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się           uchwała Nr XIII/94/2011 
Ad. 11 



Pani Sekretarz 
- potrzeba wprowadzenia do porządku obrad tych uchwał wynikła wczoraj, Pani Mec 
Kita prowadząca naszą gminę poprosiła o naniesienie poprawek. 
W uchwale  Nr XII/81/2011 z dnia 26 sierpnia w sprawie udzielenia i rozmiaru zniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorów i wicedyrektorów, 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla pedagogów, 
psychologów, logopedów, doradców zawodowych prowadzących zajęcia związane 
z wyborem kierunku kształcenia i zawodu oraz określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli realizujących obowiązki określone dla 
stanowisk o rożnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin a także 
określenie zasad rozliczenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 
roku szkolnego, w szkołach prowadzonych przez gminę Sędziszów., w § 10 zwrot „w 
terminie” zastępuje się zwrotem „po upływie”. 
Głosowanie 
13 głosów – za     uchwała Nr  XIII/95/2011 
Ad. 12 
Pani Sekretarz 
- jeśli chodzi o zwolnienia i upusty za korzystanie z obiektów OS i R mogą ustanawiać 
2 podmioty Rada lub Burmistrz. Chcieliśmy aby stawki obowiązywały przez jakiś 
okres a później upoważnić Burmistrza do ich zmian w granicach 20%. Nasza Pani 
mecenas uważa żeby to rozdzielić, Burmistrz będzie mógł w przyszłości ustalać stawki 
bez ograniczeń. Natomiast w tej konstrukcji to Burmistrz zmieniając stawki uchyliłby 
waszą uchwałę., pani Mecenas prosi o wykreślenie w całości § 4 z uchwały.W 
przyszłości albo Rada zmieni te stawki albo da upoważnienie Burmistrzowi  do ich 
ustalania ale po uchyleniu swojej uchwały. 
w uchwale Nr XII/88/2011 z dnia 26 sierpnia w sprawie  ustalenia  wysokości cen, 
zasad zwolnień i upustów za korzystanie z obiektów i urządzeń  Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w Sędziszowie wykreślamy § 4, odczytała treść uchwały zmieniającej. 
Radny J. Strzelec 
- odpowiedzialnym za budżet jest Burmistrz. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
13 głosów – za                  uchwała Nr XIII/96/2011 
Ad. 13 
Pani Sekretarz 
- odczytała informacja o analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu i 
kierowników jednostek organizacyjnych zobowiązanych do ich złożenia za rok 2010. 
( materiał stanowi załącznik do protokołu). 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informacja o analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w 
Sędziszowie za 2010 rok. ( materiał stanowi załącznik do protokołu). 
Ad. 15 
Pan Burmistrz 



- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
W. Tabor – Zadanie k/Majchrowskiego będzie dokończone, 
- w gościńcu poza wycinką w tym roku więcej nie damy rady zrobić. 
D. Juszczyk – już kilka razy występowaliśmy o usunięcie pni, jeszcze raz zgłosimy. 
J. Strzelec – pracownicy wydziału BRI sprawdzą na miejscu i mostek zostanie 
naprawiony, 
- utworzenie targowiska rolnego to szerszy temat, ponieważ u nas historycznie patrząc 
nie ma tradycji działania takich targowiska pomimo podejmowania prób 
uruchomienia. Bezwzględnie o takie targowisko powinna starać się gmina Wodzisław 
ze wsparciem z naszej strony, gdyby był potrzebny symboliczny udział myślę, że Rada 
się zgodzi aby powstało targowisko z prawdziwego zdarzenia. Na naszym targu jest 
coraz mniej handlujących bo uruchomiono targ w Busku i drugi dzień w Jędrzejowie. 
Z. Konieczny – problem kontenera zgłosimy firmie TAMX poprzez ZUK. 
D. Juszczyk – skrzyżowanie przy Przemysłowej było zgłaszane ale jest to bardzo 
trudny temat. Trzeba wzmóc ostrożność lub zaznaczyć że miejsce jest niebezpieczne 
lub namalować poziome znaki od strony Wodzisławia z góry. 
Z. Adamski – brak oświetlenia proszę bezpośrednio zgłaszać do p. Chyla, 
- w sprawie namalowania przejścia dla pieszych na Polnej wystąpimy do ZDP. 
W. Tabor – w sprawie ustawienia znaku musimy wystąpić do Komisji Ruchu 
Drogowego. 
N. Jawor – problem zakrzaczeń jest przy wielu drogach, staramy się usuwać, 
- wystąpimy o zebranie poboczy przy drodze w Zielonkach, 
- zwrócimy się z prośbą o uruchomienie BUS-a w soboty, 
- gałęzie przy wyjeździe z Borszowic zostaną wycięte, 
Jestem podstępnych rozmowach przejęcia zwyżki dla OSP Rynek. 
- mammobus będzie u na od 20 października. 
J. Sroka – to co będzie możliwe to zrobimy na odcinku drogi od p. Zbierańskiego ale 
droga jeszcze będzie siadać. W przyszłym roku zrobimy projekt i zaplanujemy 
położenie asfaltu na 2013 rok. 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo ze Starostwa w sprawie reorganizacji Rejonowego Zakładu 
Energetycznego. 
Pani Sekretarz 
- Starosta zainteresował nas tym zagadnieniem, jeśli zakład zostanie zlikwidowany 
prawdopodobnie jego struktury zostaną przeniesione do Kielc. Rada Powiatu 
wypracowała stanowisko w tej sprawie, uzgodniliśmy aby tematem zainteresować 
wszystkie gminy w powiecie aby poparły nasze wystąpienie. Jeśli Rada zdecyduje 
przyłączyć do wystąpienia Powiatu to przygotujemy  nasze wystąpienie. 
Rada zdecydowała poprzeć wystąpienie Powiatu w sprawie pozostawienia Zakładu 
Energetycznego w Jędrzejowie. ( treść wystąpienia w załączeniu). 
Radny J. Strzelec 
- chodził inkasent po wsi i mówił że zakładu nie będzie. Ostatnio mieliśmy awarię w 
niedzielę na trasie Krzelów – Mstyczów, zadzwoniłe i dopiero po południu 
zlokalizowano usterkę. 
Pani Sekretarz 



- jeśli zakład zostanie przeniesiony to odległość jeszcze wydłuży czas dojechania 
ekipy aby usunąć usterkę. 
Radny Z. Konieczny 
- np. jeśli ktoś wystąpi o nowe przyłącze będzie musiał jechać do Kielc, a do 
bieżących prac jakąś ekipę zostawić muszą. 
Pan Burmistrz 
- posterunek jakiś zostać musi ale wszelkie uzgodnienia trzeba będzie robić w 
Kielcach. W piśmie zaznaczyłbym że nasz Powiat jest jednym z największych liczy 
90.000 mieszkańców. 
Radny J. Wiencek 
- sprawa koszenia terenu od Skarpy do Leśnej, wiem że jest to teren prywatny ZUK 
kosi 2x do roku ale może porozmawiać z właścicielem żeby Tamm posprzątał. 
Radny W. Tabor 
- ul. Majowa i nasz niedoszły plac targowy, wykosić koło bramy i ogrodzenia bo 
wygląda okropnie. 
Radny J. Strzelec 
- czy nie można kamienia składować z drugiej strony koło mleczarni? 
Pan Burmistrz 
- to nie jest takie proste z pieniędzy na powodziówki  udało się uzyskać zgodę na 
zamianę zadania, 
- Powiat starał się o pieniądze unijne na Karczowice, nie ma na drogę Sędziszów – 
Mierzawa, 
- jeśli chodzi o kamień to poleciłem wszystek możliwy sprzęt uruchomić i rozwieźć ile 
się da na drogi, bo tak to biorą wszyscy. Mamy w rezerwie 30.000zł weźmiemy kilka 
tysięcy i ten kamień rozwieziemy. Tamten co leży to jest na przejazd a my bierzemy 
spod Węgrzynowa. 
- wszyscy chcemy aby drogi były wcześniej robione dlatego wstępnie ustaliliśmy aby 
przedmiary zrobić w listopadzie, proponujemy następujące drogi: 
Piołunka – Sadki 
Krzcięcice kierunek cmentarz 
Kozendrów za Fermę,    
Łowinia Baniak kontynuacja 
Do przystanku PKP Krzcięcice wzdłuż linii kolejowej 
Boleścice – Zapusta – Grązów 
Zielonki – Sielec 
Gniewięcin kierunek LHS 
Szałas przez wieś 
Tarnawa na Warszawkę  
Piołunka kierunek Osiński, Ogórek, Sochacka 
Przełaj – Przełaj Czepiecki Rylski 
Lipie od powodziówki 
Podsadek zamknięcie 
Zakręt Kołodziej – Osuch – Kurdek 
Dojazd na PALKO 
Nakładka na Kwiatowej 
Przemysłowa jednostronny chodnik i odwodnienie 



Gniewięcin zamknięcie od powiatowej k/ Nowakowski, Tabor 
Rozjazd Gniewięcin gościniec aby nie wypychało kamienia na drogę 
Remont schodów na Skarpie 
Poszerzenie parkingu przy bl. 6 na Sadach 
Mstyczów od szkoły na Karczowice 
Chodnik przy Partyzantów 
Białowieża rozjazd ok. 100m k/Białek 
Drogi powiatowe 
Partycypacja 250tys. plus środki o farm wiatrowych 
Łowinia – Wojciechowice 
Chodnik przy Wodzisławskiej do cmentarza 
Słaboszowice 300m 
Aleksandrów 400m 
Gniewięcin zakręt 400m 
To są wstępne propozycje. 
Radny S. Łazarski 
- było planowane oświetlenie uliczne Dworcowej od przejazdu. 
Radny M. Mentel 
- droga Aleksandrów – Piołunka też jest w kamieniu. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- Sosnowiec został pominięty, miała być robiona droga do Foltyna. Był złożony 
kamień ale go nie ma. 
Pan Burmistrz 
- będziemy się starać o środki z FOGR na dojazdy. 
Radny J. Strzelec 
- czy jest ujęty Przełaj, od Mstyczowa w lesie od cegielni jest dziura na dziurze. 
Pan Burmistrz 
- w br. był robiony Mstyczów, Białowieża, Karczowice będą połączone, 
powodziówka. Jeśli będziemy robić koło cegielni  a zostawimy drogi gdzie jeżdżą 
setki ludzi dziennie to nie będzie dobrze. 
Radna B. Wójcik 
- czyli w 2012 roku nie mogę liczyć na poszerzenie odcinka Klimontowskiej. 
Pan Burmistrz 
- Powiat odpowiedział że nie ma takiej możliwości, na pewno nie wskażemy bo są 
gorsze odcinki jak np. w Słaboszowicach gdzie nie można się wyminąć z samochodem 
ciężarowym, wybieramy dobro ogólne. 
Radna B. Wójcik 
- odpuszczam 2012 rok ale w 2013 wrócimy do tematu. 
Radny Z. Konieczny 
- Jeżów – Klimontów od powodziówki na lipie i na kolonię Jeżów, 
- jest kawałek asfaltu w kierunku Ostrowskiego za tym jest nasza droga z kamienia ale 
się sypie, tam trzeba ok. 100m zaklinować. 
Radny M. Mentel 
- ul. Gniewięcińska w stronę Rajskiej jest okazja aby ją utwardzić kamieniem z 
podtorza i tam jest o 1 dren za mało bo nie da się wyminąć bo jest za wąsko, przejazd 
należy poszerzyć o 1 dren. 



Radny W. Tabor 
- droga kierunek Tasak, Pracoń przynajmniej 3m szerokości. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- Gniewięcińska – Wodzisławska – Rajska  stan bardzo zły. 
Pan Burmistrz 
- na Rajską jest wniosek pozytywnie rozpatrzony ale nawet gdyby chcieli nam dać te 
pieniądze to nie weźmiemy bo wskaźniki nie pozwalają na zaciągnięcie więcej 
kredytu. Musimy poczekać i złożyć do kolejnego rozdania funduszy unijnych. 
Będziemy na razie utrzymywać przejezdność. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- wykosić łąkę od przejazdu do PSP, jest sucho i teraz można to zrobić. 
Radny J. Strzelec 
- byli u mnie Kurdek i Roman twierdzili że złożyli pismo do Burmistrza i 
Równickiego i dostają odpowiedź dlaczego nie zgłaszają do radnego. Więc ja dzisiaj 
zgłaszam a Pan mówi, że pojedziemy i zobaczymy, czy ja jestem niewiarygodny gdy 
zgłaszam. To po co odsyłacie ludzi do mnie. Czy ta fura kamienia to tyle kosztuje że 
zawali się budżet. 
Pan Burmistrz 
- na pewno ode mnie nie wyszła informacja aby zgłaszać do radnego, przychodzą 
ludzie sprawdzamy na miejscu i weryfikujemy. 
Radna B. Wójcik 
- sprawa placu targowego, robiliśmy wszystko aby wyprowadzić handel z ulic, miejsca 
puste na placach , a na ulicach coraz więcej handlujących. 
Pan Burmistrz 
- żadnego przyzwolenia na handel na ulicach nie ma , na następną sesję przygotujemy 
uchwałę określającą miejsca handlowe. 
Radny N. Jawor 
- zapytał czy święcenie dróg jest odpłatne, czy płacimy księżom bo ludzie mnie 
atakują. 
Pan Burmistrz 
- to nieprawda, żaden ksiądz złotówki nie wziął. 
Radny J. Strzelec 
- co ma być na działce kupionej pod targowisko? 
Pan Burmistrz 
- nie wiem czy nie będziemy tam budować mieszkań socjalnych o podstawowym 
standardzie. 
Ad. 17 
Przewodniczący zamknął obrady XIII sesji rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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